
Van: Marielys Roos <m.roos@quicknet.nl>  

Verzonden: dinsdag 21 juni 2022 14:09 

Onderwerp: WOB-verzoek Elswoutshoek 

Beste raadsleden, griffier, 

Als privépersoon, inwoonster van Bloemendaal diende ik WOB-verzoeken in. Deze zijn door de 

commissie bezwaarschriften behandeld. As donderdag voert u hierover een debat. Aan dat debat zal 

ik niet deelnemen ivm het feit dat dit mijn eigen procedure betreft en ik geen vermenging wil van 

raadslidmaatschap met datgene wat ik privé doe. 

Maar goed, u zult hierover moeten oordelen en op 7 juli as staat het op de agenda van de raad, 

terwijl veel raadsleden niet precies begrijpen waar dit over gaat.  

Waar is het mij nu om te doen: 

Het lijkt mij duidelijk dat de inwoners van de gemeente Bloemendaal er recht op hebben te weten 

waarom aan twee burgers € 750.000 wordt betaald en hoe de hoogte daarvan is bepaald. Ik heb 
altijd gezegd: prima dat de gemeente en de twee burgers mediation zijn aangegaan en dat ze er 

samen uit zijn gekomen. Maar het is niet goed dat we niet weten hoe dit bedrag tot stand is 

gekomen. Zijn er überhaupt wel facturen overlegd? Hoe is de schade getaxeerd. Is sprake van 

emotionele schade of materiele schade. Is dit wellicht getaxeerd door een onafhankelijk taxateur? 

Heeft er een accountant naar gekeken enz. Het bedrag is dusdanig groot dat je dat mag verwachten. 

Wat is er gebeurd met integriteitsmeldingen, want zoals jullie weten heb ik onderzoek gedaan naar 

de jaarverslagen integriteit 2019 en 2020 en tientallen meldingen waren/zijn verdwenen. De brief die 

de burgemeester hierover stuurde in september vorig jaar heeft geen duidelijkheid gebracht maar de 

verwarring hierover doen toenemen. 

De Raad kan natuurlijk niet volstaan met alleen het ‘bonnetje over de schutting’ van de inwoners te 
gooien met het verzoek om dat maar even te betalen (daar komt het wel op neer).   

Duidelijk is dat als Raad en College blijven vasthouden aan geheimhouding van de (getekende) 

overeenkomsten het uiteindelijk bij de Raad van State terecht zal komen en dat de ‘rust’ die het 
College zo graag wil voorlopig nog zal zijn wederkeren.        

Mijn verzoek aan de griffier is deze mail toe te sturen met het Griffiebericht aan alle raadsleden as 

vrijdag en dit op de LIS te plaatsen.  

Met vriendelijke groet,  

Marielys Roos 

(als inwoonster en niet als raadslid) 

 

 


